

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell

16 novembre 2023



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

November 16, 2023

TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT CP RAIL COVERED BY THE MAIN AGREEMENT:

Hello Brothers and Sisters,

There have changes that have taken place in relation to the vote. The company has advised the Local that they will not allow a vote on any company property. This will result in holding the vote by way of online only. The link will be the same and it is added again at the bottom of the page. The difference is that the voting link will be ***open from Monday Nov. 20, 2023 at 9:00 a.m. EST and will close on Wednesday Nov. 22, 2023 at 11:00 p.m. EST.***

The result will be transmitted on Thursday Nov. 23, 2023. It is imperative that you cast your vote and make your decision. We apologize for any confusion but these changes were completely unexpected.

<https://1976usw.ca/cp-rail-strikearbitration-vote-vote-gr-vearbitrage>

Thank you for your patience and support.

In solidarity,

Your bargaining Committee

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell

16 novembre 2023



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

November 16, 2023

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL COUVERT PAR L'ENTENTE COLLECTIVE PRINCIPALE :

Bonjour Confrères et Consœurs,

Il y a eu des changements en ce qui concerne le vote. La compagnie a informé le syndicat local qu'elle n'autorisera aucun vote sur les propriétés de la compagnie. Cela signifie que le vote se fera **exclusivement en ligne**. Le lien restera le même et il est à nouveau ajouté en bas de la page. La différence est que le lien de vote sera **ouvert à partir du lundi 20 nov. 2023 à 9h00 Heure de l'Est et se clôturera le mercredi 22 nov. 2023 à 23h00 Heure de l'Est**.

Les résultats seront transmis le jeudi 23 nov. 2023. Il est impératif que vous exprimiez votre vote et preniez votre décision. Nous nous excusons pour toute confusion, mais ces changements ont été complètement imprévus.

<https://1976usw.ca/cp-rail-strikearbitration-vote-vote-gr-vearbitrage>

Merci pour votre patience et votre soutien.

En solidarité,

Votre comité de négociation
